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Plats och tid Sammanträdesrummet Svanen, Stadshuset, Laholm, kl. 09.00-11.25 
 
 
Beslutande Anita Fast (M), ordförande 
 Annita Asplid, PRO Laholm 
 Anita Radels, PRO Knäred 
 Lillemor Johnsson, SPF Sydhalland 
 Karin Hellsten, SPF Seniorerna Laholm 
 Ulla Martinsson, SPF Ränneslöv/Ysby 
 Kerstin Jönsson, SPF Veinge/Tjärby 
 Kerstin Meuller, SKPF 
 Ingegärd Nordenberg, SKPF 
 Maj-Lis Jeppsson (SD), ledamot  
 
   
Övriga deltagande Gun Nordström, PRO Laholm 
 Nils-Inge Eriksson, PRO Knäred 
 Jan-Olof Nilsson SPF Sydhalland 
 Ove Bengtsson, (C), ersättare 
 Christer Larsson (SD), ersättare 
  
 Kristina Isaksson, verksamhetschef socialförvaltningen § 9A 
 Henrik Årneby, biträdande måltidschef § 9B 
 Helena Hammarlund, samhällsvägledare § 9C 
 Jeanette Poulsén, samhällsvägledare § 9C 
 John Hanning, lokal- och säkerhetsstrateg § 9D  
 Anette Larsson, sekreterare  
 
 
Utses att justera  Annita Asplid, PRO 
 
Tid för justering: Onsdag den 5 juni kl. 09.00 i Stadshuset  
 
 
Paragrafer  7-12 
 
 
Sekreterare ______________________________ 
 Anette Larsson 
 
 
 
 
Ordförande ______________________________ 
 Anita Fast (M) 
 
 
 
 
Justerande ______________________________ 
 Annita Asplid, PRO 
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Ordförandes signatur:_____________________________ 

 
 
Justerandes signatur:_____________________________ 

 

§ 7/24 
Val av justeringsman 
Till att justera dagens protokoll utses Annita Asplid, PRO Laholm. Justeringen sker den 5 
juni 2024 kl. 09.00 i Stadshuset. 
 
 
§ 8/24 
Föregående mötes protokoll 
Genomgång av föregående mötes protokoll från den 21 mars 2024. Inget att notera. 
 
 
§ 9/24 
Information utifrån inkomna frågor från pensionärsorganisationerna 
A. Kristina Isaksson, verksamhetschef Senior 
 
Fråga: Frågan gällande telefontid hos biståndshandläggare 
Från KPR protokoll den 21 mars 2024. 
Önskas telefontider eller vill man som medborgare kunna ringa hela dagen till handläggaren, 
skulle handläggaren vara upptagen får man lämna meddelande på telefonsvarare så att 
handläggaren kan ringa upp senare. Vilket är bäst för medborgarna? KPR fundera på detta 
och återkomma med synpunkter.  
Varje pensionärsförening får möjlighet att lämna in synpunkter, mejla synpunkterna senast 31 
maj 2024 till kristina.isaksson@laholm.se  
 
Svar: Synpunkter har kommit in från pensionärsföreningarna och förvaltningen tar syn-
punkterna med sig och kommer att resonera kring detta. Återkoppling hur det blir lämnas på 
nästa KPR den 3 oktober 2024.  
_____ 
 
 
Fråga: Varför får inte pensionärer som bor utanför SÄBO (bl a Tangon) gå in på underhåll-
ningar? 
 
Svar: Det finns inte ett uppdrag på SÄBO att ha ett utåtriktat aktivitetsansvar. En del i detta 
var också att det tenderade att bli aktiviteter som mer riktade sig till medborgare och inte till de 
boende. Har kommit besparingar, den heltidstjänst som aktivitetssamordnare som flyttades 
över och skulle kopplas till Träffpunkterna har 2023 blivit en besparing och finns inte längre.  
 
De som bor direkt utanför i äldrelägenheterna känner sig utanför. Verksamhetschefen kommer 
att ta upp frågan med enhetscheferna. 
_____ 
 
 
Fråga: Demenssamordnare finns det i Laholms kommun och vem är det i så fall? 
 
Svar: Ja, hon heter Victoria Bäckman, arbetsterapeut. Specialistutbildad inom demens. 
Demensteamet tillhör hälso- och sjukvårdsenheten.  
_____ 

mailto:kristina.isaksson@laholm.se
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B. Henrik Årneby, biträdande måltidschef 
 
Fråga: Kyld mat – Antalet portioner idag? Ekonomin jämfört med varm mat som tidigare? 
Kristina Isaksson, verksamhetschef Senior med på denna punkt 
 
Svar: 1.000-1.100 portioner/vecka kyld mat.  
Ekonomin – Varit igång med kyld mat i några år, tillagas på Lingården. Tidigare lagades den 
varma maten på olika Säbon i kommunen. Hemtjänsten fick köra ut varmhållen mat från flera 
Säbo, svårt att klara varmhållning av maten då.  
Socialförvaltningen har idag kylbilar som hämtar den kylda maten på Lingården, packat uti-
från kund. Denna bil lämnar även dagligvaror från Maxi Mellbystrand. Samkörning, effekti-
vare kostnadsmässigt. 
 
Måste man ha en mikro när man får kyld mat? Man får själv tillhandahålla en mikro, men ma-
ten går även att värma i ugnen. Ur livsmedelssäkerhet och kvalitet är kyld mat bättre. Nä-
ringsvärdet är bättre. Kyld mat kostar 74 kr. 
_____ 
 
 
Fråga: Cafeterian i Stadshuset vem driver den och vad kostar den? 
 
Svar: Uppdraget att driva Cafeterian i Stadshuset ligger på måltidsenheten. Kostnad 450.000-
500.000 kr. Konkurrerar inte detta med andra restauranger? Nej, det är inte öppet för medbor-
garna utan är en personalrestaurang bara för anställda.  
_____ 
 
 
Fråga: Vilka tillagningskök finns idag? 
 
Svar: Tillagningskök finns i dagsläget på Lingården, Fridhemsgården och Solhemmet. 
Tangon, Båstadsvägen och Björkebogåden har mottagningskök. Med anledning av renovering 
på Smedjebacken och Randerslund har tillagningen som var där delats upp på Fridhemsgår-
den, Solhemmet och Lingården. 
_____ 
 
 
Fråga: Kan pensionärer äta på skolan i Hishult som tidigare? 
 
Svar: Nej, det kan man inte göra. Skolan ansvariga i det beslutet, handlar om vilka som får 
vistas på skolan.  
_____ 
 
 
Fråga: Varför finns inte halva portioner? 
 
Svar: Uppdraget är att tillhandahålla en fullvärdig måltid. Därför finns inte halva portioner. 
_____ 
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Fråga: Renoveringen av köket på Randerslund, när ska det börja och när beräknas det vara 
klart? 
 
Svar: Verksamheten var igång över påskhelgen men började sedan flytta över till Lingården. 
Nu är renovering av köket i full gång, ska vara klart i december men kan eventuellt bli klart 
tidigare.  
_____ 
 
 
C. Medborgarservice  
 
Helena Hammarlund och Jeanette Poulsen, samhällsvägledare  
Fråga: Rutin för ansökan om parkeringstillstånd för handikappade? 
 
Svar: Handläggning av parkeringstillstånd sker på medborgarservice, blankett för ansökan 
finns på medborgarservice Stadshuset Laholm, blanketten finns inte tillgänglig på nätet. Lä-
kare ska skriva på blanketten, behöver ha ett nytaget foto, ungefär 2 veckors handläggnings-
tid, lite längre handläggningstid under sommaren.  
 
Beslutet baseras på läkarutlåtandet och kriterierna från Transportstyrelsen. Kan söka både om 
man kör själv eller som passagerare, men ganska svårt att få som passagerare. Skillnad när 
man ansöker som passagerare, är att passagerare kan lämnas vid målpunkten, och bilen kan 
sedan parkeras på vanlig parkering.  
Transportstyrelsen har kriterierna. Samma kriterier i hela Sverige. Giltighetstid för parke-
ringstillstånd kan vara olika beroende på om man tex har brutit ett ben eller om man har något 
bestående. Beslutet kan överklagas. 
_____ 
 
 
D.  John Hanning, Lokal- och säkerhetsstrateg på socialförvaltningen 
 
Fråga: Lingårdens framtid, hur ser den ut? Besittningsskydd hur fungerar det? 
 
Svar: Lingårdens inriktning är i dagsläget Äldrelägenheter. Efter tillsyn av Räddningstjänsten 
i december -23 och januari -24 utfärdades ett föreläggande gällande organisatoriska brister. 
Föreläggandet har stängts mot socialnämnden men ligger kvar mot fastighetsägaren. Bygglo-
vet som gäller för Lingården är vårdboende. Ändrar man bygglovet måste man göra en omfat-
tande renovering. Kan inte bedriva vården vi har, måste ändra bygglovet. Nu undersöks bi-
ståndsbedömt trygghetsboende, detta infaller då inom detaljplanen, behöver inte göra så 
mycket åtgärder. 
 
Besittningsskydd är en juridisk term som syftar på en hyresgästs rätt att bo kvar i sin bostad 
eller bedriva sin verksamhet i en lokal. Begreppet är särskilt viktigt i svensk hyresrätt och re-
gleras av jordabalken. Det finns två typer av besittningsskydd: direkt besittningsskydd och in-
direkt besittningsskydd. 
Det direkta besittningsskyddet gäller främst bostadshyresgäster och innebär att hyresgästen 
har rätt att bo kvar i sin bostad även om hyresvärden säger upp hyresavtalet, så länge inte sär-
skilda skäl för uppsägning föreligger. 
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Hyresgästen kan också frivilligt avstå från sitt besittningsskydd genom att skriva på en avstå-
endehandling, vilket ibland förekommer vid tillfälliga hyresavtal. 
 
Det indirekta besittningsskyddet gäller främst lokalhyresgäster, det vill säga företag som hyr 
lokaler för sin verksamhet. 
_____ 
 
 
E. Fråga: Protokoll från KPR önskas utlagda på kommunens hemsida som tidigare 
 
Svar: Ärendet är under beredning, återkommer till KPR när beslut fattats. 
_____ 
 
 
F. Fråga: När kommer anbuden på Solgården ut? 
 
Svar: Entreprenaden är ute på räkning. Anbuden blir offentlig efter tilldelning, troligtvis un-
der juni. 
_____ 
 
 
G. Fråga: Finns det möjlighet för föreningar att få bidrag från kommunen vid bussresor 
med handikappade deltagare? 
 
Svar: Det går inte att söka föreningsbidrag för resor som föreningar gör, oavsett vilken mål-
grupp det gäller.  
 
 
§ 10/24 
Redovisning av aktivitetstider på Säbo enligt undersökning av SPF 
Lillemor Johnsson, SPR, redovisar undersökningen. Det är upp till enhetscheferna att be-
stämma hur mycket tilldelning det ska vara till aktiviteter. Randerslund har 7 timmar/vecka av 
två personal, de är mycket ute med Ullabussen. Båstadvägen 4 timmar/månad, 5 personer an-
svarar. Finns väntjänst på Båstadvägen, läser tidning, brygger kaffe. Tangon 12 tim-
mar/månad, liten aktivitet dagligen, ansvarig den som hinner med det. Fridhemsgården ingen 
samordnare, en aktivitet på fm och en på em om personalen hinner med det. Solhemmet, ing-
en samordnare, en liten aktivitet på fm och em om personalen hinner med det.  
 
Verksamhetschefen säger också att det ser olika ut på de Särskilda boendena. Med anledning 
av besparing fick man ta bort en tjänst som skulle satsa på Träffpunkterna. Enhetscheferna 
säger att det är svårt att få personalen till att hålla i gång aktiviteter. I budget per SÄBO 
72 000 kr/år.  
Hjälpas åt över SÄBO att ordna aktiviteter, ett utvecklingsområde. Har gjort en projektansö-
kan om statliga medel, pengar för att kunna inspirera till aktiviteter, kunna sprida hur man gör 
på Randerslund. Väntjänst finns på vissa ställen. Efter pandemin så försvann mycket med 
väntjänst. SPF´s redovisning lämnas till verksamhetschef Kristina Isaksson. 
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§ 11/24 
Kommuninformation 
Möjligheternas rum på Lingården är avvecklat, materialet som fanns är utdelat inom LSS och 
Äldreomsorg. 
 
Kommunens ekonomi: Ove Bengtsson (C) 
Förra året och inför detta året, mycket arbete för att hitta resurser för att få en 
kommunekonomi i balans. 25 miljoner tas från resultatutjämningsresursen. När man nu 
kommit in i 2024 kan man konstatera att man fortsättningsvis har bekymmer med ekonomin. 
45 miljoner i besparingar. Skattehöjning från 52 till 82 öre. Första budgetuppföljningen 
kommer till KS i juni. Utbildningsnämnden och socialnämnden har bekymmer med 
ekonomi, klarar inte nollresultat. Budgeten i år ligger på 10 miljoner +. Jobbar mycket med 
de ekonomiska ramarna. Förhoppningsvis ser det betydligt bätte ut för 2025. 
 
Smedjebacken ska renoveras. Då man efter brandinspektion upptäckt att brandceller saknas 
har man tagit ett snabbt beslut om att stänga korttidsboendet på Smedjebacken. 
Socialförvaltningen jobbar med hur man ska lösa platser för korttidsboendet tex köpa 
platser, hyra lokaler, paviljonger.  
 
Tomtpriserna runt om i kommunen ligger lågt. I Veinge tar man lite högre pris. 
 
 
§ 12/24 
Övriga frågor 
- Synpunkt från representant i KPR. Trottoarkanter, smala trottoarer, trappor. Mycket att 

göra i kommunen för att göra det tillgängligt. Länsstyrelsen sagt nej vid en del byggnader. 
Vid nybygge nya krav där man måste göra det handikappsanpassat. 
 

- Nästa möte den 3 oktober 2024 kl 09.00 
_____ 

 


